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INTERPELACJA nr 319/25 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz.U.2023.40 t.j.) składamy interpelację w sprawie 

Działań wspierających rozwój ruchu rowerowego w Gdańsku 

W związku ze zbliżającą się kolejną edycją programu Rowerowy Maj oraz z organizacją 
międzynarodowej konferencji Velo-city 2025, która odbędzie się w Gdańsku, jako Klub 
Radnych Wszystko dla Gdańska wnioskujemy o podjęcie trzech działań, które wpisują się 
w rozwój kultury rowerowej oraz wspierają mieszkańców w codziennej mobilności. 

1. Uruchomienie Miejskiego programu dopłat do rowerów elektrycznych 

Proponujemy wdrożenie pilotażowego programu miejskich dopłat do zakupu rowerów 
elektrycznych przez mieszkańców Gdańska. Program zakładałby dofinansowanie w 
wysokości 2 500 zł do zakupu jednego roweru elektrycznego w wysokości optymalnej do 
ustalonego budźetu. Program byłby monitorowany, a jego efekty i popularność 
stanowiłyby podstawę do ewentualnego zwiększenia skali w kolejnych latach. 

2. Uruchomienie mobilnych punktów serwisowych dla rowerów w pięciu 
lokalizacjach 

Wnosimy o uruchomienie w wybranych lokalizacjach mobilnych punktów serwisowych, 
w których mieszkańcy będą mogli bezpłatnie dokonać przeglądu technicznego i 
podstawowego serwisu roweru. Proponujemy organizację takich punktów na okres 
jednego tygodnia w każdej z poniższych lokalizacji: 
- deptak przy Molo w Brzeźnie 
- okolice Dworca Głównego 
- okolice Dworca PKP Wrzeszcz 
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- Piecki-Migowo – w pobliżu sklepu Netto przy ul. Rakoczego 
- Ujeścisko 

3. Przeprowadzenie konsultacji z Radami Dzielnic oraz mieszkańcami w sprawie 
lokalizacji stacji Mevo 

W związku z dynamicznym rozwojem systemu roweru miejskiego Mevo, wnioskujemy o 
przeprowadzenie konsultacji z Radami Dzielnic oraz mieszkańcami (w formie 
elektronicznej ankiety) na temat aktualnych lokalizacji stacji. Celem konsultacji byłoby 
zebranie opinii na temat: 
- miejsc, w których brakuje stacji 
- stacji niewykorzystywanych lub przeładowanych 
- propozycji zmian lub relokacji w istniejącej infrastrukturze 

Zebrane informacje będą pomocne przy dalszym dostosowywaniu systemu Mevo do 
realnych potrzeb użytkowników.  

Jako radni Klubu Wszystko dla Gdańska, uważamy, że zaproponowane działania są realne 
do wdrożenia, odpowiadają na potrzeby mieszkańców i stanowią doskonały kontekst dla 
promocji Gdańska jako miasta aktywnej, zrównoważonej mobilności – zarówno lokalnie, 
jak i w obliczu nadchodzącego wydarzenia o randze międzynarodowej, jakim jest Velo-
city. 
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